

Superintendent's Office



Students First

Inspire, Educate, Celebrate

January 14, 2026

Dear Parents and Guardians,

The high school experience is full of celebrations, and we are already looking forward to the most anticipated event, graduation. Walking with the Class of 2026 is a privilege we want every one of our students to enjoy.

To help us reach that goal, I would like to share very important information regarding your child's graduation requirements and eligibility to walk in the graduation ceremony.

Students who are missing credits at the time of graduation **will not be allowed to walk with their class and participate in the graduation ceremony**. Again, in order to participate and walk in the commencement in June, students **must have met all state and district graduation requirements**.

If your son or daughter is currently behind in credits, we encourage you to schedule a meeting with their counselor to devise an academic plan toward graduating on time. Your child's counselor will work with our high school graduation specialists to use all of our high school resources, such as tutoring, credit recovery, and support staff, to help your child fulfill their graduation requirements. For information on district and state graduation requirements, please visit our district policy on [Graduation Requirements](#). If you have any questions, please contact your school's principal and/or graduation specialist.

Respectfully,

Mrs. Diana Shahin
Executive Director of Student Achievement



مكتب المُشرّف العام

١٤ كانون ثانٍ/يناير ٢٠٢٦

أعزائي أولياء الأمور والأوصياء الكرام ،

تزخر تجربة المرحلة الثانوية بالاحتفالات، وننطليع بشوق إلى الحدث الأهم، وهو حفل التخرج. إن مشاركة طلابنا في حفل تخرج لدفعة ٢٠٢٦ شرفٌ نود أن ينعم به جميع طلابنا.

ولمساعدتنا في تحقيق هذا الهدف، أود أن أشارككم معلومات غاية في الأهمية بشأن متطلبات تخرج ابنائكم وشروط مشاركتهم في حفل التخرج.

لن يُسمح للطلاب الذين لم يستكملوا الساعات الدراسية المطلوبة بالخروج مع زملائهم والمشاركة في حفل التخرج. لذا، نؤكد مجدداً أنه للمشاركة في حفل التخرج في شهر يونيو/حزيران، يجب على الطلاب استيفاء جميع متطلبات التخرج المحددة من قبل الولاية و مدارس ديربورن التعليمية.

إذا كان ابنكم أو ابنتكم متاخراً في استكمال الساعات الدراسية، فتشجعهم على تحديد موعد مع المرشد الأكاديمي لوضع خطة دراسية تضمن تخرجهم في الموعد المحدد. سيعمل المرشد الأكاديمي لابنكم/ابنكم بالتعاون مع أخصائي التخرج في مدرستنا الثانوية على توفير جميع موارد المدرسة، مثل الدروس الخصوصية وبرامج المدرسة المسائية وكادر الدعم، لمساعدة ابنكم/ابنكم على استيفاء متطلبات التخرج. للاتصال على متطلبات التخرج في مدارس ديربورن التعليمية والولاية، يرجى زيارة صفحة سياسة المنطقة التعليمية بشأن متطلبات التخرج. لأي استفسارات، يرجى التواصل مع مدير المدرسة وأو أخصائي التخرج.

مع كل الاحترام،

Diana Shahn

السيدة ديانا شاهين
المدير التنفيذي لإنجاز الطلاب